

Styremøte på Damehuset, Tjuvholmen mandag 02.09.24 kl. 1900-2100

Til stede: Kristine Andreassen, Marit Lier, Tom Johansen, Wolfgang Scherzer, Bjørg Johansen Busterud, Thomas Svarre.

Fravær:

Saksliste

1. Statusrunde inkludert medlems- og økonomistatus.

- a. Det er sendt inn nytt høringsinnspill om ny fredningsforskrift av Åkersvika naturreservat.
- b. Det er sendt søknad til Gjensidigestiftelsen på totalt 198.000,-
- c. Gravearbeid avløp utendørs forventes startet oktober. Kasserer ønsker at det innhentes en makspris fra leverandøren i tillegg til pris før bestilling av jobben (med makspris menes den maksimale prisen leverandøren kan ta for hele jobben/ikke bindende).
- d. Søknadsfrist anlegg og spillemidler er 1. okt.
- e. **Økonomi:** Klubben har ca 3.000.000,- på konto
- f. **Kajakpolo:** Det har vært åpen trening i VesleMjøsa på søndager kl 16-18 hvor vi tydelig ser at aktiviteten appellere til ungdom. Søndag 1/9 var det totalt 12 personer som kom til treningen. 5 voksne, 1 ung-voksen trener og 6 ungdommer i ungdomsskolealder. Mye moro, teknikk, padling og ballaktivitet.
- g. **Ro-utvalget:** Det har vært mye aktivitet med både erfarne medlemmer og nye ungdommer. Har fungert veldig godt med lån av henger og båter fra Roforbundet. Veldig bra jobb med miljøarbeid i gruppen.
- h. **Padle-utvalget:** Det har vært veldig bra oppmøte på kompispadling og bra oppmøte på kursene i løpet av sommeren.
- i. **Hus-utvalget:** Det har kommet inn 2 nye medlemmer i hus-utvalget. Behov for å reparere plating foran ro-hallen. Ordnes på dugnad.

2. Oppfølging fra forrige styremøte (se [nettsiden](#) for referat).

- a. Ny løsning til avløp på varmpumpen blir vurdert av hus-utvalg og fagfolk.

3. Innmeldte saker:

- a. **Overnatting klubbhuset.** Det er registrert overnatting i klubbhuset. Det sendes ut informasjon på epost om at dette dessverre ikke er lov. Dette er begrunnet i brannforskrift for bruk av klubbhuset.
- b. **Innkjøp kajakk.** Det har blitt bestemt at klubben ikke går til innkjøp av en brukt Nelo Vanquis K4 kajakk som har blitt vurdert kjøpt.
- c. **Kodelås sidedør kajakkhall.** Wolfgang henter inn oppdatert tilbud og tar dette med på årsmøte i 2025. Valget om vi skal gå videre med innkjøp av kodelåsen overlates til årsmøtet.



4. Aktiviteter.

- a. Det inviteres til Sesongavslutning 6. oktober.** Thomas lager arrangement på Facebook og sender tekst til Wolfgang for utsending på epost.
- b. Det inviteres til Høstdugnad 13. oktober.** Bjørg lager arrangement på Facebook og sender tekst til Wolfgang til utsending på epost.

5. Klubbmiljø (fast punkt heretter).

- a.** Styret inviterer alle medlemmer inn til klubbkveld i regi av padleforbundet. Med formål om å forbedre klubbmiljøet i klubben. Mer informasjon kommer.

6. Neste styremøte.

- a.** Torsdag 17. oktober kl 19-21

7. Eventuelt.

- a.** Kristine lager en Teamsgruppe som vi skal prøve å bruke fremover til styrearbeidet. Thomas sier opp Office-pakken.
- b.** Det planlegges å innføre en aktiv Google-kalender på klubbens hjemmeside hvor alle enkelt kan få oversikt over alle klubbens aktiviteter, ansvarlige og annet bruk av klubben. Denne skal tas i bruk med neste års aktivitetskalender.

Referent – Thomas Svarre